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Wijze van indienen van schriftelijke vragen: De vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend. (…) 

Artikel 37, tweede lid Reglement van orde van de raad) 

Schriftelijke vragen aan het college 
 
 

Vraagnummer: S-115      (In te vullen door de raadsgriffie) 
 
Datum: 27 mei 2011 
 
Aan ;  college van B en W, directie gemeente Overbetuwe 
 
Van;    Jackie Versluis -CDA fractie  
 
 
 
Onderwerp; Boltweg Driel 
 
 
Inleiding: 
Er is druk overleg gaande met partijen over de aanpassingen Boltweg te Driel. Vooruitlopend 
op een definitief ontwerp/besluit worden er al maatregelen genomen wat tot enige 
ongerustheid leidt bij direct betrokkenen (ook over het proces, de manier waarop ieder de 
kans krijgt zijn inbreng te leveren voor de uiteindelijke realisatie). 
 
 
Vragen;  
 
1. Klopt het dat er drempels op de Boltweg met “spoed en kokend water” zijn verwijderd 
omdat de busmaatschappij anders zou weigeren over de Boltweg van en naar Heteren te 
rijden? Zo ja, kan de busmaatschappij dit zelf bepalen, gelet op het bestek waarop is 
aanbesteed? 
 
2. Is bekend dat wel de drempels maar niet alle voorzieningen (paaltjes) die bij een drempel 
horen zijn verwijderd? Is over deze aanpassing advies gegeven door politie/brandweer en zo 
ja, hoe luidde dit advies?  
 
3. Is U bekend dat de Boltweg gebruikt wordt door veel scholieren, en dat het verwijderen 
van de drempels en het niet nemen van andere (tijdelijke) veiligheidsmaatregelen ten koste 
van de veiligheid voor fietsers gaat?   
 
4. Is welke fase zitten de (voorbereidings)plannen nu? Op welke termijn worden de plannen 
voor verbetering van de Boltweg ter inzage gelegd? 
 
5. Is er al duidelijkheid of er een mogelijkheid is om de verlichting die er nu is te kunnen 
behouden dan wel om te zetten naar LED verlichting die reageert op beweging?  
 
6. Heeft U kennis genomen van de standpunten over de gewenste aanpassingen van de 
Boltweg van LTO, ondernemers en gebruikers van de Boltweg voor met name land en 
tuinbouwverkeer? 
 
7. Heeft er al een telling plaatsgevonden sinds de opening van de N837 (Rijnstraat- Boltweg- 
Drielse Rijndijk- Karstraat) waaruit vastgesteld c.q. opgemaakt kan worden of dat er 
meer/minder verkeer gebruikt maakt van de Boltweg ? 

 


